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Informace ze zastupitelstva
Informace ze 7. zasedání Zastupitelstva města Nová Včelnice, konaného 
dne 25. dubna 2007
Zastupitelstvo města schválilo: 
- Rozpočtovou změnu č. 1 dle přílohy.
- Směrnici č. 1/2007 „Pravidla pro zadávání veřejných zakázek Městem 
Nová Včelnice“.
- Výzvu k podání nabídky a textovou část na veřejnou zakázku malého 
rozsahu „Nová Včelnice – Odvedení vod z požární nádrže“.
- Směnu pozemku parcelní číslo 222/4 o výměře 222 m² (původně 
parc. č. 222/2), který je ve vlastnictví Města Nová Včelnice za pozemek 
v  průmyslové zóně parc. č. 210/19 o výměře 117 m² (původně PK parc. 
č. 215/1). Vše pro obec a katastrální území Nová Včelnice.
- Prodej pozemku parc. č. 1021/1 o výměře 1753 m² pro obec a kat. 
území Nová Včelnice Mysliveckému sdružení „Vrška“ Nová Včelnice 
za cenu znaleckého posudku.
Zastupitelstvo města neschválilo: 
- Pronájem části parc. č. 1528/8 – chodník – podélně přilehlý k domu 
čp. 33, panu Michalu Hanušovi, Nová Včelnice 
Zastupitelstvo města bere na vědomí:
- Vyhodnocení provozování vodohospodářského majetku za rok 2006 
předložené společností Vodovody a kanalizace Jižní Čechy, a.s. 

Novovčelnickáčarodějnicepředzapálením.Poděkovánízapáleníčaro-
dějnicopětpatříbratrůmPlatzerovým.
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Tradice v červnu
Svátek Božího těla
Svátek Božího těla se slavil po 
uplynutí jedenácti dnů od Boží-
ho hodu svatodušního, což bylo 

období mezi 21. květnem a 24. červnem.
Lidé, kteří šli na Boží tělo do kostela měli sebou na 
posvěcení věnečky a věnce, zhotovené z různých 
lučních bylin. Hospodyně pak takový věnec dávala 
dobytku a to především kravám při telení. Posvěce-
né věnečky chránily celé hospodářství před bleskem 
a krupobitím. Po mši se šlo v průvodu k jednotlivým 
oltářům. Oltáře byly čtyři, u každého z nich se četl 
začátek jednoho ze čtyř evangelií a u každého z nich 
se udělovalo požehnání. Větvičky břízy a lípy, které 
zdobily oltáře prý měly zázračnou moc. Pokud se 
takový proutek zasadil na pole, kde byl zasazen 
len, vyrost pak len do závratných výšek. Cestu po 
které kráčel kněz, děvčata hojně posypávala květy 
a lístky. Před každým domem bývalo tento den 
pečlivě zameteno. U nás byl průvod spojován s 
prosbami za příznivé počasí pro nadcházející léto a 
před různými živelnými katastrofami. Na počátku 
20. století bylo zvykem, že rodiny stavěly před svým 
stavením malé oltáře podle svého vkusu a ze všech 
koutů se ozývaly rány z hmoždířů.

Svatojánská noc
Dvacátého prvního června nastává doba slunovra-
tu, což je den, kdy slunce dosáhne vrcholu své roční 
vlády a pomalu začíná slábnout. Zároveň tímto 
dnem začíná léto, čas tepla, plodnosti a naděje v 
bohatou úrodu.
Původ slavení pochází z dob pohanských, kdy si 
naši předci všimli, že tímto dnem ztrácí slunce 
svou moc a proto se snažili slunci nějak pomoci 
v získání či doplnění jeho slábnoucí moci. Slunce 
hrálo vždy velmi důležitou roli v jejich životě. S 
nadějí zapalovali ohně věříce, že teplo a světlo, které 
oheň vydával, pomohou v doplnění sil.
Slunce díky svému světlu a teplu vládlo zemi přes 
den a noc podle představ našich pohanských předků 
skrývala mnohá tajemství. Vzhledem k výjimeč-
nosti této noci se mělo zato, že ožívají tajemné síly 
a země vydává své poklady. Rozestupovaly se skály 
a otevírala země. K nalezení takového místa bylo 
zapotřebí nalézt kvetoucí kapradí. To kvetlo přesně 
o půlnoci a vydávalo zlatavou záři. Kdo chtěl mít 
zázračný květ z kapradí, který byl velmi důležitým 
pomocníkem při hledání pokladů, měl pod kapradí 
rozprostřít bílý šat, který měl zachytit padající květ. 
Kdo prý květ zachytil a nosil u sebe, byl neviditelný, 

rozuměl řeči zvířat, rostlin a stromů, měl ve všem 
štěstí a byl předurčen k objevení pokladu. Získat 
takový květ však nebylo vůbec snadné, protože 
ho prý střežily mocnosti temné. Krom čertů a 
čarodějnic v lese číhalo mnoho dalších nástrah, 
jako například bludný kořen nebo bludičky, které 
člověka lákaly do bažin. Člověk, který překonal 
všechny nástrahy a poklad objevil, si měl z něho vzít 
jen tolik kolik unesl, jinak by jeho duše propadla pro 
jeho nenasytnost peklu.

Svatojánské ohně 
Na jejich přípravě se vždy podílela zejména mladá 
chasa z celé vsi. Na některých místech byla základem 
svatojánského ohně jedle s oloupanou kůrou. Její 
obstarání měli na starosti mládenci. Dívky mezitím 
vyhledaly devatero kvítí, z něhož pletly věnec. Jím 
se pak ozdobil vršek jedle, přidaly se červené pentle 
a takto ozdobenou jedli pak mládenci vztyčili na 
kopci, vévodícímu okolí. Pod strom se  nanosilo 
chrastí a zelené chvojí, které bylo hlavním živitelem 
svatojánského ohně. Kolem zapáleného ohně všichni 
tančili a hráli hry. Děvčata například prohazovala 
skrze plameny věnečky a mládenci se je na druhé 
straně snažili chytat. Pokud mládenec takový 
věneček chytil, znamenalo to, že budoucí společný 
vztah bude ve znamení věrnosti. Díval-li se někdo 
do ohně skrze věneček upletený z černobýlu, byl 
ochráněn od bolesti hlavy a očí. Dal-li si takový 
věnec na hlavu a větší kolem pasu, byl chráněn 
před vším zlým. Tento zvyk je popsán již v herbáři 
botanika Martina z Urzedova z roku 1596. Ono zná-
mé skákání přes oheň mělo úspěšnému skokanovi 
přivodit pevné zdraví a výška jeho skoku zas značila, 
jak vysoký vyroste len na polích. Ve dvojicích se zas 
skákalo, aby se zjistilo, zda čeká skákající pár šťastné 
manželství. Mnohdy se také zapalovala košťata a 
hořící se vyhazovala do vzduchu, aby tím zastrašili 
čarodějnice a zároveň se věřilo, ten kdo hořící koště 
vyhazuje, bude tolik let živ a zdráv, kolikrát se mu 
koště podaří vyhodit do vzduchu, aniž by v povětří 
nebo po dopadu na zem zhaslo. Zapalovala se též 
stará loukoťová kola pomazaná smolou, která se 
pouštěla z kopce dolů.

Sv. Jan Křtitel
24.6. - Jan Křtitel byl podle Ježíše největším ze 
všech proroků. Podle Nového zákona se narodil 
kolem roku 1 n.l. Alžbětě, sestřenici Panny Marie a 
chrámovému knězi Zachariášovi, kterému narození 
syna předpověděl anděl. Ve svých 27 letech odešel 



Svátek – Den matek
Milou pozvánkou od naší organizace SPCCH 
jsme se dne 10. května sešli v klubovně hasičů, 
abychom tento svátek oslavili. Mezi nás přišel i 
pan starosta J. Hřebík a paní M. Davidová.
Uvítala nás předsedkyně naší organizace L. Mícha-
lová. Na úvod zazněla píseň „Mámě“. Přišly nám 
pogratulovat i děti z naší mateřské školy, které si 
pro nás připravily básničky, písničky a dárky, z 
kterých měly všechny ženy radost. Doprovázela 
je paní učitelka Dušková a Vanišová, za což jim 
patří díky. Nejedné z nás ukápla i slzička při jejich 
programu. Všem dětem moc děkujeme za milé 
vystoupení a přejeme jim šťastnou budoucnost.
Pak následovala obsluha, kterou zajistili pánové z 
našeho výboru Kršek a Matzke. Milé překvapení 
pro nás bylo, když jsme dostaly kytičku, gratulaci 
a dokonce i pusu od pana starosty. Pak už násle-
dovalo občerstvení, rozezněla se harmonika pana 
F.  Kadlece a mohlo se zpívat a tancovat. Nebylo 
zapomenuto ani na členky, které ze zdravotních 
důvodů nemohly přijít. Byly jim předány kytičky 
a malá pozornost.
Děkujeme tímto všem za krásné a pohodově 
prožité odpoledne.
Domů jsme se rozcházely až okolo osmé hodiny 
s dobrou náladou a už se všichni těšíme na další 
shledání. Výboru SPCCH patří velký dík.  

BoženaMysíková

Tradiceazvyky
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do judské pustiny kázat a své následovníky (včetně 
Ježíše) křtil v řece Jordán. Díky kritice směřované 
na krále Heroda kvůli jeho cizoložskému svazku s 
bratrovou ženou Herodianou byl vsazen do vězení. 
Herodiana se rozhodla, že Jana zprovodí ze světa a k 
tomuto zneužila svou dceru Salomé. Herodes Anti-
pa okouzlen jejím tancem jí přislíbil splnění jaké-
hokoliv přání. Na matčinu radu si Salomé vyžádala 
Janovu hlavu. Herodes musel svůj slib splnit a proto 
byl Jan kolem roku 30 n.l. sťat. Jde o téměř jedinečný 
církevní svátek, kdy se slaví narození světce. Jan 
Křtitel bývá znázorněn s křížem a beránkem. Je 
patronem slavnosti křtu a řeholníků.

Sv. Petr a Pavel
29.6. - Sv. Petr - Rybář Šimon, bratr sv. Ondřeje, 
přijal od Ježíše jméno Petr, které v řečtině znamená 
„skála“. Ježíš ho tak pojmenoval, protože se měl stát 
„skálou“ na jejímž základě bude vybudována celá 
církev. I proto se stal po Kristově smrti prvním z 
dvanácti apoštolů. Konal jménem Krista zázraky až 
do své smrti, někdy kolem roku 64 n.l., kdy byl za 

Neronovy vlády ukřižován 
hlavou dolů. Je uctíván jako 
nebeský klíčník a jako pat-
ron církve. Bývá zobrazován 
s klíčem a knihou.
29.6. - Sv. Pavel - Jako řím-
ský občan byl původně nepřítelem křesťanství a 
patřil k největším pronásledovatelům křesťanů v 
Jeruzalémě, ale na cestě do Damašku se mu zjevil 
Kristus a Pavel se obrátil na křesťanskou víru. Byl 
prvním misionářem církve, který šířil evangelium 
v Malé Asii a v Evropě. Byl souzen a stať mečem 
roku 65 n.l. Svatý Pavel je vzýván na pomoc proti 
hadímu uštknutí. Podle legendy ho uštkla zmije, 
aniž mu jakkoliv uškodila nebo ho poranila. Bývá 
zobrazován s mečem a s knihou.
Podle prastaré lidové pověry si řeky tento den 
žádaly letní oběť. Proto se nedoporučovalo koupat 
v žádném vodním toku. Jako ochranný talisman 
nebo amulet proti všemu zlému, nosívali u sebe naši 
předci čekanku, vykopanou přesně ve dvě hodiny 
odpoledne v den svátku obou světců.

Poštovní spořitelna a Sdružení rodičů 
při základní škole a mateřské škole
všechny  srdečně zvou na

DĚTSKÝ DEN

3. června 2007 od 13,00 hodin
 na hřiště sportovního stadionu 
TJ Nová Včelnice

Městský úřad Nová Včelnice
Oznamuje všem držitelům psů, že ve středu 
13.  června 2007 bude provedeno povinné očko-
vání psů proti vzteklině. 

Očkování bude provedeno v těchto místech:
15:30 – Karlov
16:00 – Nová Včelnice u mostu
16:30 – Nová Včelnice Podskalí u váhy (výkup)
17:30 – Brabec
18:00 – Malá Rosička
18:30 - Ždár u Kamenice
19:00 – Vlčetínec
19:30 – Dívčí Kopy
20:00 – Hadravova Rosička

Vezměte s sebou očkovací průkaz psa!!!
Za provedené očkování zaplatíte 70,- Kč.
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Vítání občánků
V obřadní síni Městského úřadu Nová Včelnice přivítal 20. dubna 2007 
starosta Jaroslav Hřebík nové občánky města.

Na snímku jsou se svými
rodiči a sourozenci Michal
Jaroš(zleva),AmálieSvobo-
dováaJulienMuradTelal.

FotoPetrČernoch

Nové občánky města při-
vítalytakédětizmateřské
školky. Na snímku vzadu
stojí matrikářka Hana
Škvorová.
FotoMarieDavidová

Slavnostního ceremo-
niálu se v doprovodu
příbuzných zúčastnili
také Karolína Krejčová
(zleva)aŠtěpánKršek.

FotoPetrČernoch
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Aktivní děti
DonašírubrikyAktivnídětijsmesiopětvybraly
dívku.Tentokrátejetojižslečnaz8.třídyzákladní
školy Monika Brusová. V minulém čísle jsme se
EvičkyHřebíkovéhnedvúvoduzeptaly,zda tuší
pročjsmesijivyhlédly.Tutéžotázkujsmezkusily
položitiMonice.
Proč myslíš, že jsme si tě vybraly do naší pravi-
delné rubriky?
No to já nevím.
To nevadí, my víme že jsi úspěšná v atletice. Co 
nám k tomu řekneš?
Podle mě tolik úspěšná zase nejsem, máme úspě-
chy hlavně jako družstvo. Já jsem jako jednotlivec 
možná úspěšná v třístovce nebo ve 150 m.

Je to dřina?
Je. Technické disciplíny jako vejška nebo dálka ty 
jsou celkem dobré, ale potom ty delší běhy jsou 
už náročnější.
Jak často jsou závody?
V sezóně jsou závody častěji, někdy i 3krát za měsíc.
Jakého atletického úspěchu si nejvíce ceníš?
3. místa na mistrovství republiky ve Stromovce v 
Praze ve štafetě na 4 x 200 m. Běžela jsem spolu 
s Naďou Zikmundovou, Luckou Krištanovou a 
Šárkou Valešovou.
Jaké jiné aktivity máš kromě atletiky?
Chodím na aerobik, hraju na kytaru a baví mě 
jezdit venku na bruslích. Teď mám zrovna nové 
brusle, tak je to fajn. Jezdím s kámoškama zatím 
jenom po Včelnici, ale chybí tady stezka pro brus-
laře a pro cyklisty.
Aerobik tě také baví?
Jo. Budeme tady vystupovat na hokejbalovém 
utkání.  
Zmínila jsi kytaru, chodíš někam hrát?
Na kytaru hraju třetí rok tady v Yamaze a moc mě 
to baví. Chtěla bych umět hrát jen tak pro radost, 
abych mohla hrát písničky třeba někde u ohně. 
Někde v kapele bych rozhodně hrát nechtěla.
A co učení?
Učení mě nebaví, ale jde mi dobře. Mám zatím 
samé jedničky.
Jaký předmět tě nebaví?
Hlavně čeština a dějepis.
Na jakou školu by ses chtěla dostat po základce?
To ještě nevím, ale asi bych chtěla na gymnázium 
do Českých Budějovic. Baví mě angličtina. Také 
mě přitahuje medicína. 
Co děláte s holkama, když zrovna nebruslíte?
Povídáme si, surfujeme po internetu.
A co kluci, už máš nějakého vyhlídnutého?
No mám, ale to je tajné. On o tom ani neví.
Jak vycházíš s bráchou?
Podle nálady, jak se vzbudíme. Někdy se pereme 
a někdy jsme kamarádi.
Co na tvé aktivity říkají rodiče?
Rodiče jsou rádi za všechno, že sportuju, hraju 
na kytaru a tak.
Blíží se letní prázdniny. Na co se nejvíc těšíš?
Moc se těším do Chorvatska s rodiči a na tábor na 
Bílou skálu s holkama ze třídy. 
Děkujemezarozhovorapřejemepěknéblížící se
prázdniny.MarieDavidová,PavlínaNebeská

Kdo tě k atletice přivedl?
Nejdřív mě taťka vodil na malou atletiku k paní 
Šprinclové a pak mě Kristýna Hánová dovedla na 
velkou atletiku k panu Jelínkovi, a pak už mě to 
nějak chytlo samo.
Jak dlouho na atletiku chodíš a jaké jsou tvé 
disciplíny?
Přesně nevím, ale asi od třetí třídy. A moje hlavní 
disciplíny jsou běh na 300 m, 800 m, někdy 150 
m a teď budu skákat i dálku.
Běháš i přes překážky?
Zatím se mi do toho nechce, i když mě pan Jelínek 
pořád přesvědčuje, abych to zkusila. 
Jak často trénujete?
Trénink máme 3krát týdně.
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Dne7.května2007jsmevyrazilydo
základní školypopovídat si s žáky,
kteříletosopouštějíškolnílavice.

Setkání s deváťáky

Třídníučitelkou9.AjeMgr.BlankaDvořáková,v
tétotřídějecelkem18žáků.Nejdřívejsmesetedy
zeptalypaníučitelky.
Jaká ta třída byla?
Světová, opravdu úplně parádní třída. Myslím si, 
že sympatie byly oboustranné. Mám je všechny 
moc ráda. Bude mi po nich určitě smutno. Mys-
lím si, že do této třídy chodí moc rádi i ostatní 
učitelé. 
Tohlehodnoceníjeurčitěvelmipříjemné.Zajímalo
nás,conámřeknousamotnížáciatadyjsoujejich
odpovědi.
Kolik se vás dostalo na střední školu, kolik na 
učiliště a je ještě někdo, kdo neví?
Na střední školu je přijato 15 žáků, dva jsou 
přijati na učiliště a jedna žákyně stále ještě čeká 
na rozhodnutí, v každém případě však půjde na 
střední školu.
Vybral si někdo nějakou netradiční školu?
To ani ne, ale možná je zajímavé to, že nás jde 
celkem 5 ze třídy na stavební průmyslovku do 

Českých Budějovic.
Co vás ve škole nejvíc baví?
Škola nás nebaví, ve třídě je to sice dobrý, ale učení 
nic moc. Nejlepší ze všeho jsou přestávky.
Jaká je vaše třídní učitelka?
To je ta nejlepší učitelka na celé škole.
Bude se vám po škole stýskat?
To je blbá otázka. Stejskat se nám určitě nebude. 
Ale bude (názorjinéhožáka), protože my jsme ta 
nejlepší třída. Každý říká, že se u nás dobře učí. 
Jsme rozhodně lepší než béčko.
Přijdete se do školy někdy podívat?
Jistě, samozřejmě, určitě – hromadně se prostě
shodli,žeškoluurčitěněkdynavštíví.
Kdyžjsmesezeptaly,kohobynámvetřídědopo-
ručilikrozhovoru,taktřídníučitelkanavrhovala
jednoznačněEvuProcházkovou,PetraBerounského,
TomášeSenderákaaprýbytaktoasivyjmenovala
postupně všechny. Nakonec nám paní učitelka
Koníčková,kterámělavtétotřídězrovnahodinu
občanskévýchovydoporučila,abychomsivybraly
Honzu Kašku, který má velké studijní úspěchy,
dále dvě skromné dívky Lucii Vocílkovou a Janu
Kořínkovou a nakonec ještě Radku Juřičkovou.

Třída9.AstřídníučitelkouMgr.BlankouDvořákovou.
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Vzalyjsmesitutočtveřicistranouapoložilyjsme
jimpárotázeknavíc.
Honzo o jaké úspěchy se konkrétně jedná?
No, byl jsem úspěšný v zeměpisné celorepublikové 
soutěži Eurorébus, skončil jsem v krajském kole 
jedenáctý. A na přijímačkách jsem byl celkově 
první.

bych je všechny chtěla vzít domu.
Myslíte si, že vám bude po škole 
smutno?
Určitě, nejenom po škole, ale po 
třídě, po učitelce, po kolektivu 
a tak.
Vyrazily jsme do 9.B, tady je třídní učitelkou
Mgr. Květa Zikmundová. V této třídě je celkem
22žáků.Opět jsme senejdříve zeptalynanázor
paníučitelky.
Jaká ta třída byla?
Já je mám pouze dva roky. Převzala jsem si je už 
trošku hlučnější a to jim také zůstalo. Myslím si 
ale, že jsou celkem fajn. Rozhodně tu byly třídy 
horší.
Tak jsmevyrazilyza samotnýmižáky,kteříměli
zrovna hodinu matematiky s panem učitelem
Baštou.
Kolik se vás dostalo na střední školu, kolik na 
učiliště a je ještě někdo, kdo neví?
Po kolektivní spolupráci se nám podařilo dát 
výsledek dohromady. Na střední školu jde 18 žáků, 
na učiliště tři žáci a jedna žákyně stále ještě neví.
Vybral si někdo nějakou netradiční školu?
Lenka Pícková jde na keramiku do Světlé nad Sáza-
vou, Bára Kučerová jde na zahradnici do Mělníka, 
Veronika Šebková má vybraný obor kynologie na 
zemědělské škole v H. Brodě.
Jaké bude loučení se školou?
Dlouhé, těžké a bolestné. Prostě takové, abychom 
si to užili.
Co nám řeknete o vaší třídní?
Je přísná – no tak napůl. A mohla by být vese-
lejší.
Přijdete se do školy podívat?
Jo, určitě – na tom se shodli všichni. 

Na jakou jdeš školu?
Chtěl jsem jít původně na stavárnu, ale ta škola 
se mi vůbec nelíbila, tak jsem si vybral počítače 
v Sezimově Ústí. Nakonec se mi i tenhle obor zdá 
lepší než stavební.
Proč sis nevybral třeba něco se zeměpisem, když 
si v něm tak úspěšný?
Ten mě nebaví.
A co tě baví?
Dějepis a počítače. Radka hned dodává:  „Jo, při 
hodině dějepisu pořád machruje“.
Lucko ty sis vybrala Obchodní akademii v 
J. Hradci, proč právě ji?
Baví mě matika.
A máš nějaké plány do budoucna?
Chtěla bych zkusit práva a pak kriminalistiku.
Co tě k tomu vede?
Mně se už od malička líbili policajti (smích), 
teda ty uniformy, ale policistkou kvůli astma být 
nemůžu, tak proto alespoň ty práva.
Na jakou školu jdeš ty, Jano?
Jdu na zdrávku do J. Hradce. Já jsem původně 
chtěla úplně jinam. Měla jsem v úmyslu jít 
na zemědělku, ale pak z toho sešlo a já jsem 
se rozhodla pro zdrávku, abych mohla třeba 
pomáhat lidem. Myslím si, že to pro mě bude 
prospěšnější.
A co Radka?
Já jdu na provoz služeb se zaměřením na pečova-
telství do Kamenice nad Lipou. Chtěla bych se v 
budoucnu starat o děti nebo jinak pomáhat lidem. 
Když mi to půjde tak bych si třeba mohla dodělat 
i maturitu. Líbilo by se mi prostě pomáhat dětem, 
třeba jako vychovatelka v dětském domově. Ale 
nevím jestli by mi těch dětí zase nebylo líto. Určitě 

Ivtétotřídějsmesivzalystranouvybranoučtve-
řicižáků,tentokrátpřivýběrupomáhalpanučitel
Bašta.Takžeotom,najakouškolusedostalinám

Žáci s nimiž jsme si povídaly. Zleva jsou Lucie
Vocílková, Jana Kořínková, Radka Juřičková a
HonzaKaška.

Přirozhovorusžákyz9.B.ZlevajsouStanislav
Štangl,EliškaNováková,PetraVetýškováaBára
Kučerová.
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Matematická olympiáda
Jako každoročně, tak i letos se naši žáci zúčastnili 
okresního kola Matematické olympiády. A opět se 
v konkurenci základních škol a gymnázií neztratili 
a byli úspěšní. Tomáš Mařík ze 6. A obsadil ve své 
kategorii 3. místo a Sandrik Bednář v kategorii 7. 
tříd obsadil 4. místo.
Oběma děkujeme za vzornou reprezentaci.

Mgr.BlankaDvořáková

povídaliPetraVetýšková,
Bára Kučerová, Eliška
Nováková a Stanislav
Štangl.
Tak nám Petro řekni, 
kam jdeš ty.
Na Zdravotní lyceum do 

Českých Budějovic. Už od šesté třídy chodím na 
zdravotní kroužek a moc mě to baví, tak jsem se 
prostě rozhodla pro zdravotní školu.
Co bys chtěla jednou dělat?
Chtěla bych být záchranářkou, ale nevím jestli 
se mi ten sen splní. Od malička mám problémy 
se zády a nevím zda dostanu od lékařů dopo-
ručení. Když to nevyjde, tak bych asi chtěla být 
lékařkou.

A co Standa?
Já jsem chtěl jít na stavební školu do Českých 
Budějovic. Když jsem se pak ale rozhodoval, tak 
jsem zjistil, že ve Vysokém Mýtě se nedělají přijí-
mačky, proto jdu na stavárnu právě tam. Zajímá mě 
architektura, ne z té dějepisné stránky, ale prostě 
architektura jako taková. Taky mě baví fyzika.
Vysoké Mýto je docela z ruky, ne?
Já tam mám babičku.
Při našem rozhovoru kolem prošla paní učitelka
Dvořáková, hned využila situace a se smíchem
dodala: „Stando, hlavně taky nezapomeň říct, že 
vyrušuješ při hodinách.“
Atakskončiloúsměvněnašepovídání sdeváťáky.
Popřályjsmeaťsejimnajejichnovýchškoláchlíbíaať
jimvševyjdedlejejichpřání.Davidová,Nebeská

Třída9.BstřídníučitelkouMgr.KvětouZikmundovou.SnímkyPavlínaNebeská

Víme, že Bára chce jít na zahradnici. Proč zrovna 
tenhle obor?
Máme doma velikánskou zahradu, hodně tam s 
taťkou pracujeme a mě to moc baví. Hlavně mám 
ráda přírodu.
Kam půjde Eliška?
Na gympl do Hradce. Vůbec totiž netuším co 
bych mohla dělat. Baví mě focení, tak bych mohla 
být třeba fotografkou, ale teď se ještě neumím 
rozhodnout.
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Ze života školy

Eurorebus
20. dubna se konalo na Jihočeské univerzitě  
v Českých Budějovicích krajské kolo zeměpis-
né soutěže Eurorebus. Tento rok byl pro naši 
školu velmi úspěšný. Do Českých Budějovic 
postoupilo šest družstev a v soutěži jednotlivců 
Jan Kaška z 9. A.
V kategorii 6. - 7. tříd si nejlépe vedli žáci 7. A 
- Kateřina Doležalová, Michaela Jelínková 
a Sandrik Bednář, kteří obsadili v  celkovém 
pořadí 7. místo.
V kategorii 8. - 9. tříd obsadili žáci 9.B - Karin 
Hambalíková, Daniela Slipková a Filip Kopřiva  6. 
místo ze 40 soutěžících družstev a postup do celo-
státního finále jim unikl pouze horším časem, ve 
kterém odevzdali test (postupovalo 5 družstev).
V kategorii jednotlivců se Jan Kaška umístil 
na  11. místě.
Všem 18 žákům, kteří soutěžili za naši školu, 
děkujeme za vzornou reprezentaci.

Mgr.MilanBašta

,,Ne moc medií“
Dne 10. května se někteří žáci z devátých tříd spolu 
s paní učitelkou Kvapilovou zúčastnili projektu 
ASP UNESCO  ,, Ne moc medií“. Projekt připravili 
žáci z Gymnázia Vítězslava Nováka v Jindřichově 
Hradci. Prošli jsme sedmi velmi zajímavými 
stanovišti. Nejdříve jsme se seznámili s vývojem 
médií tj. kdy a kde média prvně vznikla. Poté 
jsme rozpoznávali různé ukázky hudby z reklam 
a povídali jsme si o nejhorších reklamách. 
Dále nám žáci 6. tříd předvedli představení jak 
média ovlivňují okolí. Další stanoviště bylo v ZUŠ, 
kde jsme se seznámili s přípravou novin a s prací 
novinářů v redakci. A naše putování za medii 
jsme zakončili v jindřichohradecké knihovně. 
Bylo to příjemně strávené dopoledne, kdy jsme 
se dozvěděli mnoho zajímavých informací z 
oblasti médií.

EvaProcházkovaaNikolaSvobodová9.A.

Kinderiáda
V úterý 2. května se v Dačicích konalo oblastní kolo Kinderiády, atletických závodů 
2. – 5. ročníků, které se zúčastnilo 26 škol Jihočeského kraje a kraje Vysočina. Za  naší 
školu bylo vybráno 8 těch nejšikovnějších atletů: Aneta Hrubcová, Jan Šprincl, Kate-
řina Kršková, David Jaroš, Eva Neugebauerová, David Brus, Zuzana Svobodová a Jan 

Výlet do Prahy
Dne 10. května 2007 jsme vyrazili do Prahy na 
výstavu „Lovci mamutů“ v Národním muzeu, na 
staroměstský Orloj, Karlův most a na Staroměstské 
a Václavské náměstí. Národní muzeum bylo veliké 
a moc se nám tam líbilo. Vystavovali tam zajímavé 
věci. Prohlíželi jsme si vývoj člověka, život v pravě-
ku a Věstonickou Venuši. Po prohlídce jsme vyrazili 
na Václavské náměstí a poté na Orloj. Potom násle-
doval Karlův most. Ten byl plný turistů. Když jsme 
vše prohlédli, při krátkém rozchodu jsme došli na 
Staroměstské náměstí a nakoupili drobné dárečky. 
Cestou zpět jsme prošli Prašnou branou. Akorát 
jsme stihli vlak domů.                         Zatřídu6.B.

TerezaTyšerováaKateřinaŠprinclová

Strouhal. Více se dařilo mladším závodníkům, Aneta Hrubcová obsadila 3. místo v běhu na 60 metrů 
a Kateřina Kršková za hod kriketovým míčkem získala 2. místo. Celkem se celé družstvo umístilo 
na 13. místě. Blahopřejeme.                                                                                                Mgr.J.Šprinclová

Zveme Vás do školy
Den otevřených dveří 

s programem
Učitelé základní školy spolu se 

svými žáky zvou novovčelnickou 
veřejnost na výstavu školních prací 

spojenou s malým programem.
Uskuteční se v sobotu 2. června 

od 10:00 do 17:00 hodin.
Program:
10.30 hod. HUDEBNÍ VYSTOUPENÍ 
(učebna Hv)
13.30 hod. POHÁDKA O VELIKÉ 
ŘEPĚ (pohádka v Aj, 4. třída)
14.00 hod. GYMNASTIKA (tělocvična)
15.00 hod. AEROBIK (tělocvična)

Srdečně Vás zveme, 
přijďte se podívat.
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Setkání se zastupiteli
Poplejáděmužskéčástizastupi-
telstva, přicházejí na řadu také
ženy. K další naší „zpovědi“ se
dostavilazastupitelkapaníVěra

Davidová.Aniutétoženyjsmeneudělalyvýjimku
apoložilyjsmehnedvúvoduznámouotázku.
Co vás vedlo k tomu, abyste kandidovala do 
zastupitelstva města?
Hlavním impulsem bylo to, že mě oslovilo více 
stran, tak jsem se prostě rozhodla, že by bylo 
asi správné nabídku přijmout a pokusit se pro 
Včelnici něco udělat. Myslím si, že není dobré 
stát někde v pozadí a jen kritizovat, ale umění je 
právě v tom, říkat své názory naplno a přímo o 
nich i rozhodovat.

Především zde chybí pro naše nejmenší pořádné 
hřiště, ta která tu máme nejsou příliš bezpečná  
jsou blízko komunikací,  bez oplocení takže se tam 
mohou volně pohybovat psi nebo kočky. Hřiště 
jsou zastaralá a neudržovaná. Dalším problémem 
je bezbariérové řešení chodníků v celém městě a 
systém chodníků na sídlišti Hliněnka vůbec, při 
jakémkoliv přesunu  je nutné zdolávat vysoké 
obrubníky, někdy je nutné kombinovat trasu  po 
silnici nebo dokonce po zeleném pásu.  Maminky 
s kočárky s malými cyklisty nebo vozíčkáři tyto 
problémy vidí  nejvíce.
Dále je nutné myslet trochu dopředu a řešit  
zaměstnanost města, aby právě naši nejmenší měli 
do budoucna dostatek kvalitních pracovních míst 
v místě bydliště.
V jaké pracujete komisi?
V rozvojové.Vzhledem k mé profesi (projektantka
pozn. redakce) je mi práce v této  komisi velice 
blízká. Týká se to například umisťování staveb, 
řešení stavebních otázek a prostě celkového roz-
voje města. Dále jsem v dozorčí radě Etka.
Teď trošku odbočíme. Víme, že se věnujete cvi-
čení rodičů s dětmi, ale i aerobiku. Co vám tato 
činnost přináší?
Pohybu a cvičení se věnuji prakticky celý svůj 
život. Po sportovní gymnastice přišel na řadu aero-
bik, dále dětský aerobik a nyní se věnuji nejmen-
ším dětem, to však vzešlo z momentální  situace. 
Jsem sportovec tělem i duší a to bych především 
chtěla předat nejen svým dětem, ale i ostatním 
které cvičím nebo budu cvičit. Mám radost, když 
vidím jak jsou děti šťastné, když se mohou vyběhat 
a zacvičit v tělocvičně. Odměnou je potom jejich 
celkový rozvoj, jsou pohybově zdatné a nemusíme 
se za ně stydět. Je dobře, že maminky chodí se 
svými dětmi cvičit a umožní jim rozvíjet se, vždyť 
pohyb je pro ně to nejlepší.  
Vraťme se opět k zastupitelstvu. Připadáte si jako 
člen zastupitelstva něčím prospěšná?
Určitě připadám. Hlavně tím, že jsem právě ve 
zmiňované rozvojové komisi. Máme připravený 
určitý program, který sice ještě není schválený, 
ale věříme že projde. Je možné, že v programu 
dojde i k nějakým změnám. Všechno je otázka 
rozpočtu města. Hlavně chceme prosadit bezba-
riérovost a dětské hřiště v takové lokalitě, aby bylo 
dostatečně bezpečné. Už jsem dospěla i k tomu, 
že obcházím dětská hřiště a počítám kolik je kde 
dětí a maminek, abychom měli představu, kde je 
největší frekvence a tedy i největší nutnost hřiště 

Jste na mateřské dovolené, máte malé děti, co 
si myslíte, že je ve Včelnici zapotřebí udělat 
právě pro ně?
Vzhledem k tomu, že jsem na mateřské dovolené, 
tak si myslím, že mám k některým problémům 
opravdu blíž. Hlavním problémem u nás je 
bezbariérovost. Nejde se dostat bez problémů 
odněkud někam. Na chodnících chybí nájezdy 
a někde nejsou chodníky vůbec. Maminka s 
kočárkem nebo vozíčkář pak musí trasu různě 
kombinovat i přes zelené pásy. Teď když jsem 
doma s dětmi, tak tyto problémy vnímám daleko 
víc, než když jsem jezdila za prací do J. Hradce. 
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vybudovat či rekonstruovat.
Měla jste o činnosti zastupi-
telstva jiné představy nebo 
nejste až tak překvapená?
Nejsem nijak překvapená. 
Hlavně se „tým“ v zastupi-
telstvu zhruba z 50% vymě-
nil, vytvořili jsme si určitou 
atmosféru a pracuje se tam 
dobře. Vyhovuje mi také způ-
sob jednání. 
Jak moc vám práce v zastu-
pitelstvu zasahuje do sou-
kromí?
Vzhledem k tomu, že mám vel-
mi dobré rodinné zázemí, tak 
nemám problém toto řešit.
Kdybyste se měla rozhodovat 
znovu zda kandidovat, šla 
byste do toho?
Myslím, že ano. Docela se mi 
práce v zastupitelstvu zamlou-
vá a baví mě to. Ale jsme teprve 
na začátku, takže uvidíme co 
přinese čas.
Děkujemezarozhovor

PavlínaNebeská,
MarieDavidová

1 a 1/2 hrnku polohrubé mouky
1 hrnek moučkového cukru
1/2 kostky rostlinného tuku
1 žloutek
1/2 hrnku mléka
1/2 kypřícího prášku

náplň:
500 g měkkého tvarohu
2 žloutky
3 – 4 lžíce cukru
čerstvé nebo kompotované meruňky

Nejdříve si připravíme náplň – smícháme tvaroh, žloutky a cukr. 
Potom si připravíme těsto. Na válu zpracujeme mouku s práškem do 
pečiva, cukrem, tukem a žloutkem. Podle potřeby přidáme mléko. 
Těsto rozdělíme na dvě části. Z jedné vyválíme plát a přeneseme na 
plech. Potřeme tvarohovou náplní, poklademe půlkami meruněk a 
přikryjeme plátem z druhé části těsta. Povrch těsta propícháme, aby 
byl po upečení hladký. Pečeme ve středně vyhřáté troubě.
Dobrou chuť!!!!

Recepty
Křehké řezy s meruňkami

Drogerie 
Teta
Nově 
otevřená prodejna
Dům služeb 1. patro 
v Nové Včelnici

Kompletní sortiment drogerie, 
zajímavé akční slevy
Zhotovení fotek za nízké ceny

Otevírací doba 

pondělí – pátek .... 8 – 17 hodin
sobota ..................  8 – 11 hodin

Těšíme se na Vaši návštěvu
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Fotoreportáž
Z oslav Dne matek v Nové Včelnici.

Mateřskáškolka-třídaŽabičky.

OslavanaschůzceSPCCH.

OslavavrežiiČeskéhosvazužen.

Mateřskáškolka-třídaSluníčka.
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Usmálo se na nás štěstí.
Při Noci s Andersenem jsme se zúčastnili sou-
těžního kvízu nakladatelství Fragment. Společně 
jsme dali dohromady odpovědi a vše e-mailem 
odeslali.  Výhra – dvě bedny knížek byla lákavá. 
Téměř čtrnáct dní se čekalo, na koho ze správ-
ných odpovědí se usměje štěstí. A tentokrát se 
společně s Místní knihovnou Mělnické Vtelno 

Ze života knihovny
Nejhůře jsme jedenáctí 
v republice
Jak již mnozí víte, soutěž dětských oddělení kniho-
ven Kamarádka knihovna se blíží ke konci. Akci 
„vysvědčení“- hodnocení knihoven dětmi, již máme 
zdánlivě a velmi úspěšně za sebou. V naší kategorii 
podle počtu obyvatel 1 001 – 3000 obyvatel jsme 
obdrželi nejvíce bodů nejen za počet vysvědčení  a 
za „přidanou hodnotu“, tedy za to, jaké komentáře 
děti připojily, kresby či jiná vyjádření, ale také jsme 
dostali nejvíce vysvědčení.
Poté následovalo hodnocení služeb a výkonů sou-
těžících knihoven podle provozní doby, % čtenářů, 
výpůjček a přírůstků knihovního fondu. Zveřejněny 
byly výsledky pouze na 1. – 12. místě (34 – 22 bodů). 
Společně s knihovnami v Havířově a Rtyní v Podkr-
konoší jsme získali 6. místo. Stále ještě nešlo o pořadí 
v soutěži. Obě dvě bodová hodnocení se sečetly a 
dále byly hodnoceny u prvních 30 - 35 knihoven 
webové stránky. Toto hodnocení bylo tajné a naše 
knihovna se umístila mezi prvními 11 knihovna-
mi. Dostali jsme se mezi velmi silnou konkurenci 
– Kamenici nad Lipou, Žďár nad Sázavou, Tišnov, 
Uherské Hradiště, Rožnov pod Radhoštem, Havířov, 
Krnov, Louny, Sedlčany a Novou Paku. Všechny tyto 
knihovny čekalo hodnocení „na místě“.  Komise 
hodnotila počet spolupracujících institucionálních 
partnerů oddělení s kontaktem alespoň 1 x  za rok, 
vstřícnost, kvalitu webové stránky, prostředí knihov-
ny, rodinné aktivity a celkový dojem.  Jak jsme 
dopadli se dozvíme až 1. června 2007 při vyhlášení 
Kamarádky knihovny. Držte nám palce.    

                     MarieDavidová,
MěstskáknihovnaNováVčelnice

Stanování  
a povídání na zahradě
Opět po roce se v pátek 15. června 2007 u Městské 
knihovny Nová Včelnice bude stanovat. S dětmi se 
sejdeme již odpoledne v 15 hodin. Nebudeme sami, 
přijedou za námi vláčkem děti z Městské knihovny 
Kamenice nad Lipou společně s jejich knihovnici 
Marií Zbudilovou a panem starostou Města Kameni-
ce nad Lipou Ing. Ivanem Pfaurem. Náš pan starosta 
se také zúčastní. Z Prahy za námi přijede spisovatelka 
Alena Ježková, se kterou společně navštívíme náš 
zámek. Cestou ze zámku se zastavíme na zmrzlinu 
a poté se budeme těšit na společné povídání o pověs-
tech s Alenkou Ježkovou. Nejen děti čeká opékání 
vuřtů a také zábavné soutěže a vědomostní testy 
o historii Nové Včelnice a Kamenice nad Lipou. 
Poté doprovodíme kamenické děti na vlak a děti 
novovčelnické snad půjdou spát. Děti, které jsou 
registrováni v Městské knihovně Nová Včelnice si 
mohou vyzvednout přihlášky v knihovně. Kapacita 
je bohužel omezena na 25 dětí.

MarieDavidová,
MěstskáknihovnaNováVčelnice

a Literárním kroužkem 
Rumcaje Nýřany usmá-
lo také na nás. Takže 
také naše děti dostanou 
do dětského oddělení 
dvě bedny knížek. Po 
dohodě s koordináto-
rem propagace Danielou 
Soukupovou si knihy 
vyzvedneme v Praze, 
přímo v nakladatelství 
Fragment. Budeme tam 
mít cestu při vyhláše-
ní soutěže dětských 
oddělení  Kamarádky 
knihovny.
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„R“ jako rallye
VnašísportovníabecedějsmezpísmeneMpře-
skočilyažkpísmenuRadostalyjsmesenarallye.
Dnešnípovídánísetedynesehlavněvrytmurych-
lýchkol.Rozhovorjeoautomobilovémzávodění.
Povídat si za námi přišel pohledný mladý muž
JanKrejča.
Jak jste se dostal k automobilovému sportu?
Přes tátu. Táta kdysi jezdil a já to u něj vlastně viděl 
od malička. Vždycky se mi to líbilo.
S čím jezdil táta?
S tím samým co já.
A to je?
Škoda 110 L.
Co vlastně jezdíte za soutěž?
Jezdím rallye historických aut. Přesně je to Mis-
trovství ČR historických vozidel.
Jak dlouho už jezdíte?
Od roku 1998, to mi bylo dvacet let.

Jak jste se dali dohromady?
Já jsem nejdříve asi tři roky jezdil se svým spo-
lužákem z Popelína s Liborem Novotným. On 
pak ale odcestoval na delší dobu na služební cestu 
a na závodění mu nezbyl čas. Tak jsem se za něj 
pokoušel sehnat náhradu. Přes spolužáky jsem se 
dostal právě k Pavlovi, tak jsme se sešli. Do té doby 
jsme se vůbec neznali, i když jsme vlastně, jak se 
později ukázalo, jezdili na stejné závody.
Jezdíte sám za sebe?
Ne, jezdím za JSC Racing v Pelhřimově. Je to pro 
mě pohodlnější, nemusím platit licenci a vůbec 
se nemusím starat o spoustu věcí, které bych 
jinak musel zajišťovat sám, kdybych pro nikoho 
nejezdil.
Jakou rychlostí jezdíte?
(Smích.) Já ani nevím, nemám tam tachometr. On 
by ani nebyl čas koukat na to, jak rychle jedete. Ale 
odhadem se nejvyšší rychlost na rovince pohybuje 
asi okolo 160 km/h. Samozřejmě, že v lese to tak 
rychle nejde.
Máte někdy strach?
Tak asi mám, ale spíš z toho abych neměl velké 
škody a nemusel to pak opravovat. Samozřejmě, 
že zabít se rozhodně nechci. 
Jaké jsou vaše největší úspěchy?
No asi to, že jsem byl dvakrát ve své třídě mistr 
republiky. Bylo to v roce 2003 a 2005. V roce 2004 
jsem byl druhý.
A co v loni?
To jsem vůbec nezávodil. Nebyl čas ani finance. 
Měl jsem v plánu nějaké stavební práce, ale nako-
nec jsem se nedostal ani k tomu.
No a jak to vidíte pro letošní rok?
Chtěli bychom se spolujezdcem určitě bojovat o 
první místo. Zatím se o něj dělíme ještě s jednou 
posádkou. Jelo se dvakrát, ve Valašském Meziříčí 
jsme dojeli druzí a v Hustopečích první. Uvidíme 
jak to půjde dál.
Kolik závodů v roce odjedete?
Asi tak šest až sedm. Za každý zaplatíme startovné 
8500,- Kč. Takže je to až kam.
Kde trénujete?
Nikde. Trénovat na silnici nemůžeme, tam musíme 
jezdit pomalu. (Smích.) Ono se to řízení ani nedá 
moc srovnávat s „normálním“ autem. Je to úplně 
odlišné. 
Jakou funkci má vlastně váš spolujezdec?

Měl jste nějaké nehody?
Hlavně ty první roky. Párkrát jsem to jen tak odřel, 
ale jednou jsem to rozmydlil pořádně. Udělal jsem 
asi tři kotrmelce, ale naštěstí se mi nic vážnějšího 
nestalo.
Je tento sport hodně nákladný?
Nákladné to určitě je. Peníze sháníme se spolu-
jezdcem kde se dá. Pomáhá nám i Město Nová 
Včelnice, můj zaměstnavatel Huperz. Hlavním 
sponzorem je firma Intex a dále nám  pomáhají 
firmy Vyhnálek a Detail a také restaurace U Žida. 
Doufám, že jsem na nikoho nezapomněl. Když to 
shrnu, tak polovinu nákladů uhradí sponzoři a 
polovinu si hradíme se spolujezdcem sami.
Kdo je váš spolujezdec?
Pavel Šárka z Nové Vsi u Kamenice nad Lipou.
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SportVýsledkový sportovní servis
FOTBAL
18. kolo 
Majdalena – N. Včelnice 1:2 (Urban, Lukš)
19. kolo 
N. Včelnice – Horní Pěna A 4:1 (Mišura 3, Lukš)
20. kolo 
Stará Hlína – N. Včelnice 1:1 (Baláž)
21. kolo 
N. Včelnice – Číměř 3:0 (Blažek, Lukš, Mišura)
22. kolo 
Studená – N. Včelnice 2:2 (Lukš, Cypra T.)

Fotbalisté již mají zajištěný postup do I.B třídy!!!!! 
Blahopřejeme!!!

Je to navigátor. V reálu to vypadá tak, že si celou 
trať musíme nejdříve projet. Máme povoleny tři 
průjezdy. Při prvním průjezdu diktuji navigá-
torovi, co od něj budu chtít slyšet. Při druhém 
průjezdu to kontrolujeme a upravujeme a třetí 
průjezd už by měl dokonale fungovat. Zatáčky 
máme odstupňované od jedničky do šestky podle 
poloměru a já si vždycky určím, které z čísel má 
navigátor zatáčce přiřadit.
Takže musí jít o dokonalou souhru?
No, a o tom to prostě je. Navigátor se nesmí splést, 
to by potom bylo hodně špatné.
Odkud máte auto?
Auto je po tátovi, ale z toho původního jsou tam 
možná jenom „espézetky“. Všechno je nové, 
vyměněné. Když chce člověk závodit a vyhrávat, 
tak musí mít auto na nějaké úrovni. Všechno je 
to jenom o penězích.
Kdo vám provádí údržbu?

O auto se starám sám. Pavel 
ho akorát myje, to mě opravdu 
nebaví.
Proč jste se rozhodl zrovna pro 
rallye?
Baví mě to, je to rozhodně můj 
největší koníček. Na závody jsem chodil od 
malička jako divák a vždycky jsem si to chtěl 
zkusit i z té druhé strany sám. Vzhledem k finan-
cím ale nevím, jak dlouho ještě budu tento sport 
provozovat.
Myslíte si, že by také jednou mohl závodit i váš 
malý Honzík?
No nevím, jsou mu 4 roky, ale o auta zatím nejeví 
zájem, spíš o motorky. Ani přítelkyně by asi nebyla 
příliš ráda. A i já si myslím, že by se mohl věnovat 
něčemu jinému, hlavně méně nákladnému.
Děkujemezarozhovorapřejemehodněúspěchů.

Nebeská,Davidová

V současné době se o 
účasti na turnaji jedná s 
těmito týmy: FK Dyna-
mo České Budějovice, 
SK Sigma Olomouc, 
FK Viktoria Žižkov, 
FK Teplice, FK Mladá 
Boleslav. 
Může však dojít i ke 
změnám.
Na turnaji nebude chy-
bět občerstvení a bohatá 
tombola.
Pokud vše dobře dopad-
ne uvidíte i exhibiční 
utkání domácích proti 
celku výběru osobností.
Všichni jste srdečně 
zváni na nevšední fot-
balový zážitek.

44. ročník fotbalového turnaje 
o Pohár Města Nová Včelnice. 

Hrát se bude 
v sobotu 7. července 2007 

od 11.30 hodin

Týmúspěšnýchnovovčelnickýchfotbalistů.
FotoMartinNebeský
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hrané semifinále ztratili. Na druhou stranu nám 
dost lidí říká, že bychom finále stejně prohráli, a to 
by nás mrzelo určitě víc. Nicméně jsme ze sezóny 
zklamaní a považujeme jí za našeho působení za 
nejhorší.
Asi je veřejně trochu známo, že to byla sezóna 
na této úrovni poslední. Důvodů je samozřejmě 
několik. V první řadě jsme se sami letos přesvěd-
čili, že máme poměrně úzký kádr a další kvalitní 
hráči už v dohlednu nebudou. Za druhé, polovina 
z nás už hokejbal kroutí dvanáctým rokem a to 
je hodně znát. Ono se nezdá, ale opravdu to stojí 
hodně času a v dnešním době jsou čas peníze. 
Dost kluků má už rodiny, někteří poměrně vysoká 
postavení v práci, jiní podnikají a už se taky trochu 
snažíme myslet na zadní kolečka. V neposlední 
řadě předpokládáme, že svaz přitvrdí organizačně 
a bude chtít minimálně dvě mládežnická družstva. 
A o mládí jsme se většinou starali sami - prostě 

HOKEJBAL
Poslední sezóna je za námi
Tak letos z toho nebude medaile 
žádná. Hodně jsme chtěli, ale 
zdecimovaný tým na konci už 
nestačil a tak jsme dobře roze-

AEROBIK
Aerobik fandil hokejbalistům. V sobotu 5. 5. 2007 
vystoupila děvčata našeho dětského aerobiku 
v přestávkách hokejbalového utkání. Cvičební 
sestavy se dávaly dohromady narychlo a děvčata 
se je musela naučit v rekordním čase. Když se to 
vezme kolem a kolem, tak každá skupinka (cvičily 
dvě) měla na přípravu dohromady asi tak 4 hodiny 
čistého času, což je opravdu hodně málo. Nic-
méně se děvčata „vyhecovala“ a jejich výkon byl 
skvělý, stejně tak jako jejich fandění. S třásněmi 
jim to šlo samo. I když naše vystoupení bohužel 
hokejbalistům štěstí nepřineslo, byla to alespoň 
pěkná podívaná a pro děvčata krásný zážitek. Na 
závěr jsme my cvičitelky i s děvčaty vyrazily do 
restaurace U Zámku, kde na nás čekala sladká  
odměna – zmrzlinový pohár. Myslíme si, že si náš 
včelnický aerobik tento den krásně užil. Děti už 

jsme vzali svoje auta a vyrazili jsme, někdy jsme 
obětovali i vlastní zápasy. Paradoxně asi jediné 
co by nám nechybělo je finanční zabezpečení. A 
tak po čtyřech, myslím úspěšných letech v druhé 
nejvyšší soutěži jméno Nová Včelnice z výsled-
kových servisů zmizí. Co bude dál opravdu teď 
těžko spekulovat. Rozhodně patří poděkování 
všem, kteří za tým hráli (a i těch včelničáků bylo 
dost), Jirkovi Kupkovi, všem fandům - a že vás 
bylo, lidem, kteří pomohli finančně a v neposlední 
řadě naší radnici za podporu.
Snad někdy zase na viděnou, za hokejbalisty 
poděkoval Jakub Štěpán

Našesladkáodměna.SnímkyMartinNebeský

Nejstaršíděvčata.

Středníkategorie.

Fandímenašimhokejbalistům.

FotoMartinNebeský
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se těší na další vystoupení, které bude 2. 6. 2007 u 
příležitosti dne otevřených dveří v základní škole. 
Tam se představí i ti nejmenší. NebeskáP.

GYMNASTIKA
11. ročník „Trhosvinenského poháru“, který pro-
běhl 14. 4. 2007, byl pro nás velmi úspěšný.
Základnístupeň:
7. místo – Anička Šímová – 58,100 bodů
Mladšížákyně:
4. místo – Aneta Hrubcová – 57,730 bodů
7. místo – Nikola Hrubcová – 55,420 bodů
Žákyně„B“:
7. místo – Iveta Rottová – 25,340 bodů
Junorky„B“:
2. místo – Žaneta Plavcová – 26,830 bodů

Ve Veselí nad Lužnicí, kde 21. dubna 2007 pro-
běhl další pohárový závod jsme dosáhli těchto 
výsledků:
Mladšížákyně:
5. místo – Nikola Hrubcová – 56,325 bodů
10. místo – Anna Šímová – 54,825 bodů
12. místo – Aneta Hrubcová – 53,920 bodů

11. místo – Sivoková Adina – 
42,600 bodů
14. místo – Sosnová Karolína 
– 41,250 bodů

Další závod se uskutečnil v Českých Budějovicích 
6. května 2007. Naše děvčata bojovala a umístila 
se do desátého místa.
Kategoriemladšížákyně:
5. – 6. místo – Hrubcová Aneta – 29,340 bodů
5. – 6. místo – Šímová Anna – 29,340 bodů
9. místo – Hrubcová Nikola – 27,740 bodů
Kategoriežákyně„B“:
4. místo – Plavcová Adéla – 20,150 bodů
7. místo – Šprinclová Kateřina – 19,200 bodů
9. místo – Rottová Iveta – 18,100 bodů
Kategorie juniorky „B“: 
4. místo – Plavcová Žaneta – 12,950 bodů
5. místo – Blechová Aneta – 10,600 bodů

19. května  2007 - Bedřichovský ježek
Kategorie1(narození2001amladší):
12. místo - Sivoková Adina 15,940 bodu
14. místo - Sosnová Karolina 15,440
16. místo - Tyšerová Radka 15,170
19. místo - Jelínková Klára 14,770
26. místo - Šímová Johana 13,270

Vedeníoddílusportovnígymnastiky.

ATLETIKA
Atletická družstva v Jihočeském KP
Jihočeská atletická družstva zahájila boje o vítěz-
ství v krajském přeboru jednotlivých kategorií 

Žákyně„B“:
7. místo – Iveta Rottová – 38,050 bodů
9. místo – Kateřina Šprinclová – 37,400 bodů
13. místo – Markéta Berešová – 36,200 bodů
Žákyně„A“:
8. místo – Adéla Plavcová – 544,100 bodů

V sobotu 5. května 2007 proběhly v Nové Včelnici 
závody těch nejmenších přípravek. 
Naše děvčata startovala v kategorii II. – 2001 a 
mladší s těmito výsledky: 
4. místo – Jelínková Klára – 50,550 bodů
5. místo – Tyšerová Radka  - 48,750 bodů

AnetaHrubcová(zleva),NikolaHrubcováaAnna
ŠímovánaPohárovémzávodě21.dubna2007ve
VeselínadLužnící.FotoFrantišekKolář

ZcelavlevoŽanetaPlavcováazcelavpravoAneta
Blechová.Na snímku jevidět iNikolaSvobodová
(druházprava),kterázávodízaSlovanJ.Hradec,aleje
odchovankyněNovéVčelnice.FotoFrantišekKolář
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Družstvo mužů  nasbíralo v domácím prostředí 
v I. kole v neděli 12. 5.  92 bodů  a obsadilo čtvrté 
místo z osmi startujících družstev.
Pořadí v I. kole:
1. Sokol ČB ..................................... 243 b.
2. Loko Veselí n.Lužnicí ................ 155 b.
3. BAK Bechyně ............................. 102 b.
4. TJ Nová Včelnice ......................92 b.
5. Sj Pacov ......................................... 92 b.
6. Čtyři Dvory ČB ............................ 86 b.
7. Sokol Písek ................................... 54 b.
8. Start Třeboň .................................. 46 b. 
Kdo bodoval? 
Mirek Zikmund nasbíral 30 bodíků   (mimo jiné 
vyhrál výšku (189 cm) a byl druhý v tyči ),
sprinter Honza Slavík  13 bodů, vrhači  Pavel 
Vaněk 10 a Pavel Pfauser 5, po devíti bodech při-
spěli družstvu sprinter Jakub Týmal, výškař Tomáš 
Hochmuth a dálkař Ondra Blecha.
Jediný běžec v družstvu, který nedal přednost  
současně probíhajícímu Pražskému marathónu  

Pavel Pechek pak přidal zbývajících 7.
Družstvo žen absolvovalo v KP úspěšnou premi-
éru a byť mělo nejnižší věkový průměr  a postrá-
dalo šest děvčat hostujících v ligových družstvech 
usadilo se po I.kole na 2.místě KP.
Pořadí v I. kole:
1.SK Čéčova ČB ............................. 148 b.
2. TJ Nová Včelnice ....................105 b.
3. Start Třeboň .................................. 44 b.
4. Sokol Písek ................................... 27 b.
5. Sokol Milevsko ............................. 26 b.
Děvčata dokázala vyhrát pět disciplin z deseti 
vypsaných - výšku a disk Martina Drdová, dálku 
Monika Brusová,  400m překážek Radka Juřičková 
a štafetu 4 x 100m (Klára Matzkeová, Šárka Plá-
šilová, Monika Brusová, Radka Juřičková), další 
body přidaly vrhačky – Klára Biernatová, Jitka 
Mrázková, Petra Šoterová, Martina Strašíková a  
Markéta Říhová, která ještě stihla ve vloženém 
závodě dorostenek v hodu kladivem vytvořit 
krajský rekord  - jako první jihočeská dorostenka 
dokázala pokořit čtyřicetimetrovou hranici -  její 
nový krajský rekord má hodnotu 40,26 m.
Obě družstva mají II.kolo 17. 6. v Pacově.
Družstvo dorostenek  startuje ve společné sou-
těži s juniorkami  a v prvním kole 5. 5. v Táboře 
potvrdilo své postupové ambice a soutěž vede. 
Opírá se o kvalitní výkony vítězek jednotlivých 

hned v prvním květnovém 
týdnu.
Už první kola přinesla hodně 
pěkných výkonů i řadu osob-
ních rekordů a splněných limi-
tů na celostátní přebory.
Jak zahájila naše družstva?

Novovčelnickáštafeta4x60mnastříbrnémstupínku.Zleva:R.Juřičková,N.Tlachnová,E.Tůmová,M.Bru-
sová.FotoJosefJelínek
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disciplin N. Zikmundové (100m - 12,97), Lucie 
Krištanové (200m - 27,04), Martiny Drdové (výška 
163, disk   přes 29 m), Veroniky Vasičkové (dálka 
- 5,15), stabilní formu vrhaček Markéty Říhové, 
Jitky Mrázkové, Petry Šoterové a dobré výkony 
hostujících závodnic. Bodový zisk  běžkyň – Báry 
Marešové a Leony Kubů  pomohl ke konečnému  
1. místu v I. kole KPD.
Starší žákyně (do 15 let)  vybojovaly v I.kole  druhé 
– tedy postupové místo.
Výsledek je o to cennější, že  zisk 98 bodů a sedm 
osobních rekordů realizovala pouze šestice děv-
čat: Klára Biernatová, Monika Brusová, Radka 
Juřičková, Jana Řežábková, Eliška Tůmová a Hana 
Houdková.
Starší žáci  jsou ve své soutěži   skutečně nejmladší  
a tak jejich soupeři je převyšují většinou víc než 
o hlavu. 
Přesto zúročili poctivou přípravu v oddíle a se 
staršími drželi v I. kole krok.
Jan a Petr Frühbauerové, Jan Hrbek a David Matěj-
ka  jistě v blízké budoucnosti spolu s  ostatními, 
kteří nemohli zatím startovat  posunou družstvo 
žáků výrazně dopředu ze současného 4. místa.
II. kolo absolvovala družstva  mládeže  po uzávěrce 
tohoto čísla. 

Jihočeské žákovské medaile novovčelnickým 
atletkám 
Seriál atletických mistrovství Jihočeského kraje v 
jednotlivých kategoriích zahájilo v neděli 13. 5. 
na stadiónu SK Čtyři Dvory ČB starší žactvo a 
atletická přípravka (1996 a mladší).
Novovčelnické žákyně si vybojovaly 15 medai-
lí, řadu osobních rekordů a několik nominací 
do  reprezentačního družstva Jč. kraje pro červno-
vou  „Letní olympiádu mládeže“ v Ústí n.  Labem.
V konkurenci nejlepších jihočeských atletů  do  15 
let byla novovčelnická děvčata  ve slušivých mod-
rých dresech  hodně vidět.
Dva přebornické tituly si odvezla  Klára Bierna-
tová (koule - 9,87 a disk - 25,59), další  zlato pak 
Radka Juřičková  (300m - 43,85 ), Jana Řežábková 
(oštěp - 27,15) a  štafeta 3 x 300m (M. Brusová, 
N.  Tlachnová, R. Juřičková) 2:15,48.
Dvě stříbrné medaile za  druhá místa získala  Jana 
Řežábková (koule - 8,58 a disk - 23,95),
jeden stříbrný kov patří Monice Brusové (dálka 
514), Kláře Biernatové (oštěp - 26,26),
A. Svitákové (kladivo - 23,95) a štafetě 4 x 60m (Juřič-
ková, Tlachnová, Tůmová, Brusová) 32,75.
Třetí místa a bronzové medaile si přivezly:  Eliška 
Tůmová 100 m př. (20,24), Hana Houdková (kladi-
vo19,48), Monika Brusová (150m - 20,18) a Andrea 

Svitáková (disk 22,57).
Výkony Kláry Biernatové, 
Moniky Brusové, Radky Juřič-
kové a obou štafet opravňují k 
účasti na žákovském mistrov-
ství ČR .
Jmenovaná děvčata a ještě Jana Řežábková a David 
Matějka jsou na základě svých výkonů nominováni 
do reprezentačního družstva žactva JČ kraje  pro 
červnovou  LODM v Ústí n. L.!!              -ek-

Rozhodčí a atletika
Nyní s postupujícím jarem se také otevírá sezóna 
letních sportů provozovaných na venkovních 
sportovištích. Mezi nimi také atletika začíná stále 
víc používat stadion s tartanovou dráhou.
Závodníci mohutně trénují, aby při nastávajících 
závodech měli dobré výkony a mohli se uplatnit 
i v závodech družstev. Ale nejen závodníci se 
připravují na start, i rozhodčí nezahálejí a zvyšují 
si svou kvalifikaci pro rozhodování na utkáních. S 
radostí můžeme sdělit, že pánové Jaroslav Brokeš, 
Ivan Pospíšil, Jarošův Toman a Miroslav Zikmund 
se úspěšně zhostili školení rozhodčích a zvýšili si 
kvalifikaci. Rovněž pan Karel Mileret odjel na ško-
lení rozhodčích I. třídy do Houšťky u St. Boleslavi 
a úspěšně ho absolvoval.
Kvalifikovaných atletických rozhodčích bude nyní 
potřeba, protože na našem stadionu se uskuteční 
celá plejáda závodů družstev i jednotlivců krajského 
i národního významu.                           V.Pavlovský

VYTRVALOSTNÍ BĚH
Veteráni atletiky Nové Včelnice byli prostě jako 
vždy nejlepší!!!!!!!!!!
22. 4. 2007 - 29. ročník Chotěboř – běh 16 km
kat. 50 let – 1. místo Pechek Vláďa
kat. 60 let senioři – 2. místo Škrleta Jan
67. ročník běhu kolem Hluboké nad Vltavou 
– 25 km
kat. 60 let senioři – 2. místo Pochobradský Pavel
5. 5. 2007 - 33. ročník Jihlava – Třešť – běh 15 km
kat. 50 let – 1. místo Pechek Vláďa
kat. 60 let senioři – 4. místo Škrleta Jan
11. 5. 2007 - 11. ročník OÚ Plandry u Jihlavy 
– terén 9,5 km
kat. 60 let senioři – 1. místo Škrleta Jan
12. 5. 2007 - 6. ročník Sokolský marathón Poruba 
– silnice + terén 42,195 km
kat. 60 let senioři – 1. místo Pochobradský Pavel
13. 5. 2007 - 12. ročník Praha marathón P.I.M. 
- 42,195 km
kat. 50 let 10. místo Pechek Vláďa
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Mlýn byl v roce 1900 prodán v dražbě a koupil jej 
bývalý pošmistr z Humpolce, penzista Ferdinand 
Havelka. Po několikaletém pronájmu rodině 
Šprinclově z Jindř. Hradce, začal v roce 1908 hos-
podařit na mlýně jeho syn Jaroslav. V roce 1927 
koupil Havelka od velkostatku zámecký rybník 
takže se zbavil poplatků za jeho nájem, které byly 
značně vysoké a mlynáře dosti zatěžovaly. Jaroslav 
Havelka zemřel poměrně mladý v roce 1931 a 
manželka Marie, rodem Hrnečková, se odstě-
hovala do Jindřichova Hradce. Jeho dvě sestry 
pronajaly mlýn ještě v témže roce mlynáři Ludvíku 
Munzarovi. Byl to otec zasloužilého umělce Luďka 
Munzara, člena Národního divadla v Praze, který 
se ve mlýně ve Včelnici v roce 1933 narodil. Ani 
Munzarovým se na mlýně nevedlo, a tak se v roce 
1933 ze Včelnice odstěhovali.

Pověsti o Nové Včelnici
Panský mlýn ve Včelnici - pokračování

Novým nájemcem se stal František Kantor, který 
zde hospodařil až do roku 1951, kdy mlýn přešel 
do správy bývalého Hospodářského družstva.
Přesto, že za celou, více jak 300letou dobu svého 
trvání byl mlýn několikrát přestavěn, dá-li se říci 
„zveleben i modernizován“, nemohl vyhovovat 
požadavkům dnešní doby a byl proto zrušen.
Nám připomínají existenci bývalého panského 
mlýna ve Včelnici jen sporé historické podklady 
a vyprávění či záznamy starých pamětníků a 
stávající budovy, a z červených cihel postavený 
vysoký komín, na jehož vrcholu každoročně 
hnízdí čapí rodina.

Podlehistorickýchpodkladů,zápisůzkroniky
MěstaNováVčelnice,vyprávěníazáznamů

některýchpamětníků,zpracovalBoh.Lešetický.
PřepsalaMarieDavidová

Řádková inzerce
 Hledáme pro klienta chalupu na Vysočině. 

Zahrada, nebo navazující pozemky vítány. 
Cena do 1,5 mil. Posudek a kupní smlou-
vu zajistíme. Nabídněte prosím na tel.č.: 
775  957 082(stačí poslat SMS zprávu, zavolá-
me zpět). Děkujeme za Vaše nabídky.

 Sdružení zemědělských podnikatelů 
hledá zemědělskou půdu k pronájmu, 1500 
Kč/ha, platba předem, zařídíme vyřízení všech 
náležitostí, Tel: 720 555 634

Hudební škola
Yamaha 
Jindřichův Hradec

pořádá 
ve středu 20. 6. 2007 
koncert dětí.
Začátek v 17 hodin 
v zasedací místnosti 
Městského úřadu Nová Včelnice

Základní 
organizace

SPCCH 
Nová Včelnice

pořádá
 ve čtvrtek 7. června 2007

od 18 hodin
v hasičské klubovně

besedu 
„Jak poznat falšované peníze“

 se zástupcem banky 
Waldviertler Sparkasse

a besedu 
s Ing. Zahradníkem  

z Jindřichova Hradce,  
členem 

Českého svazu zahrádkářů

Srdečně Vás zve výbor SPCCH



21Novovčelnickýzpravodaj/

Kultura

ZáKLAdNí ŠKOLA
2. června – Den otevřených dveří od 10 do 17 hodin
HřIŠTě SPORTOVNíHO STAdIONu 
TJ NOVá VčELNICE 
3. června – Den dětí – od 13 hodin – pořádá Poštov-
ní spořitelna a Sdružení rodičů při základní škole a 
mateřské škole
MěSTSKá KNIHOVNA
6. června - turnaj ve společenské hře - „Černý Petr“
13. června - výtvarná dílna - „Bludičky a divoženky“
15. června – stanování a povídání se spisovatelkou 
Alenkou Ježkovou a dětmi z Městské knihovny Kame-
nice nad Lipou
Celý měsíc - výstava - „Práce dětí ze Základní školy 
Nová Včelnice“
Celý měsíc - výstava knih - „Věda a technika“
Celý měsíc - výstava - „Cestujeme po Evropě - Eston-
sko“
Celý měsíc - vědomostní test - „Cestujeme po Evropě 
– „Estonsko“
KLuBOVNA 
SBORu dOBROVOLNýCH HASIčů
7. června  od 18 hodin - Beseda „Jak poznat falšované 
peníze“ se zástupcem banky Waldviertler Sparkasse a  
beseda s Ing. Zahradníkem z Jindřichova Hradce, čle-
nem Českého svazu zahrádkářů- pořádá Svaz tělesně 
postižených civilizačními chorobami Nová Včelnice

KuLTuRNí důM
10. června ve 20 hodin - U Svatého Antoníčka - 
Opereta v podání div. souboru Počátky
25. června v 19.30 hodin - Festival Vysočina - Kon-
cert amerických umělců Stasy Fraser – soprano, 
Marcela Faflak – piano
26. června v 10 hodin - Vodník Šplouch - Představení 
MtŠ Na Besídce 
ZáMEK
5. června v 18 hodin - Absolventský koncert ZUŠ 
- Výstavní sál - expozice kovů
MuZEuM
26. 5. –  30. 6. - Návrat kohouta č. 439 – aneb rej 
Cyklobel na zámku v Kamenici nad Lipou - Pokra-
čování výstavy.
dIVAdELNí ZáJEZdy
9. června v 17.30 hodin u KD - Divadlo v Dlouhé Pra-
ha - LHÁŘ. Komedie plná lásky, žárlivosti a záměn. 
Hrají: J.Vondráček, P.Tesař, J.Wohanka, V.Zavřel, 
M.Horáčková, M.Matejka, K.Sedláčková, M.Veliký, 
M.Doležalová, Č.Koliáš, M.Zimová a P.Skoumal.

 Nová Včelnice

Kulturní přehled

Kamenice nad Lipou

2. června v 13.00 - SLAVNOSTI  MĚSTA aneb 
BAROKNÍ  KRATOCHVÍLE  NA  ZÁMKU. Slavnosti 
města spojené s vyhlášením nejúspěšnějších žáků a 
studentů základních a středních škol. Bohatý kulturní 
program, zakončený ohňostrojem. Dobové tržiště.
2. června v 16.00 - KONCERT PĚVECKÝCH  SBORŮ. 
PS Smetana J.Hradec, PS Buštěhrad, PS Kamenice nad 
Lipou. Kaple sv. Maří Magdaleny
6. června v  18.00 - ZÁVĚREČNÝ  KONCERT - Účin-
kují  žáci hudební školy Yamaha. Sál  Střelnice 
7. června v  19.00 - Marcel Pagnol: MARIUS A FANNY. 
Divadelní hra. Sál Střelnice.
8. června v 21.00 - MUZEJNÍ  NOC. V rámci Festivalu 
muzejních nocí je od 21.00-23.00 hod.mimořádně 
zpřístupněn kostel sv. Jana Křtitele. Součástí akce je 
kulturní program. 
11. června v 19.00 - CESTA  DO NEPÁLU. Přednáška 
Zdeny Skořepové a Jaroslava Havlíka. Muzeum -kon-
ferenční sál
13. června v  18.00 - ZÁVĚREČNÝ KONCERT. Učin-
kují žáci ZUŠ v J. Hradci. Zámek - Rytířský sál
14. června v  16.00 - 200   LET OBNOVENÉHO 
JINDŘICHOHRADECKÉHO GYMNÁZIA. Vernisáž 
výstavy. Muzeum -konferenční sál
15. června v 18.00 - ZÁVĚREČNÉ VYSTOUPENÍ 
TANEČNÍHO  OBORU. Učinkují žáci ZUŠ v J. Hradci. 
Sál  Střelnice.
17. června v 17.00 - SENIOR KLUB. Zábavný pořad 
pro střední a starší generaci.. Sál  Střelnice. 
20. června v 19.19 - LYŽE Z JASANU. Divadelní před-
stavení dle Pohádky o Raškovi od Oty Pavla. Hraje Josef 
Nechutný, člen divadla J. K. Tyla v Plzni za doprovodu 
Ivo Pavelky. Langrův dům -nám. Míru
21. června v  16.00 - ALEX GRAFIK A MALÍŘ. Ver-
nisáž výstavy Adolfa Jelínka , který tvořil pod jménem 
Alex. Muzeum -výstavní místnost „13“
21. června v 17.00 - CHVÁLA  ZPĚVU. Koncert dětských 
pěveckých sborů Jindřichohradecka. Sál Střelnice

Jindřichův Hradec

LÁHVE
22. června ve 20 hodin - GHOST RIDER
30. června ve 20 hodin - SPIDER MAN 3
TANEčNí KuRZ
Kulturní dům upozorňuje zájemce o taneční kurz,  
že se mohou hlásit  v kanceláři KD nebo na telefonu 
565432512.

KINO
2. června ve 20 hodin - LOVECKÁ 
SEZÓNA
9. června  ve 20 hodin - CASINO 
ROYALE
16. června ve 20 hodin - VRATNÉ 
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Allianz - stojíme p i Vás

Ing. Pavel Šíma
pojiš ovací poradce Allianz pojiš ovny, a. s.

si Vás dovoluje pozvat do své 

pojiš ovací kancelá e
Riegerova 177, Nová V elnice

Nabízíme Vám:
 Pojišt ní osob
 Penzijní p ipojišt ní
 Komplexní autopojišt ní
 Pojišt ní majetku ob an
 Cestovní pojišt ní
 Pojišt ní podnikatel
 Pojišt ní pr myslu
 Stavební spo ení

Provozní doba:
PO, T 17.00 – 19.00, ÚT 9.00 – 19.00,

(po telefonické domluv  kdykoliv)
Telefon: 384 395 555, 606 601 701

E-mail: pavel.sima@zastupci-allianz.cz

T šíme se na Vaši návšt vu.

Detail Žirovnice

přijme
seřizovače a obsluhu 

CNC strojů

 – nevyučené zaučíme

Telefon
 602 152 586 p. Novák
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Inzerce

Nová prodejna  POTRAVIN
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

V letákové akci od 4.6. do 24.6. mimo jiné nabízíme: 
Šunkový salám  1kg ....................... 75,— pivo Platan švětlé výčepní 0.5l ............ 5,90
Debrecínská pečeně 1kg ............. 129,— Lift 2l - čtyři příchutě ........................... 12,90
Anglická slanina 1kg ....................... 89,— Vlašský salát 140g ............................ 10,90
Lovecký salám 1kg .......................119,90 Zubní pasta Colgate 100ml 3druhy ... 19,90
Eidam plátky 30% 100g  .................12,90 Fa mýdlo 100g .................................... 9,90
Activia bílá 125 g .............................. 7,50 Agfa fotofilm 36/200 .......................... 49,—
Kuřecí horní stehno 1kg ................. 45,— Ariel NP 2kg 3druhy........................179,90

SUPER CENA PIVA REGENT OD 1.6. DO 30.6.2007!!!
Regent světlé výčepní 0.5l ............5.90 Regent světlý ležák 0.5l .................. 8.90

Těšíme se na Vaši navštěvu!
FLOP JE VAŠE JISTOTA!

PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00
So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Možnost placení stravenkami nebo platební kartou.

super cena

super cena
super cena

super cena
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